
      

 

LOIMI-KIEKKO RY.:n JOHTOKUNTA   PÄÄTÖKSIÄ   
       8/2010 

 
Aika:  ma 14.6.2010 klo 19.00 
Paikka: Domus-Areenan kokoushuone 
 
Läsnä:  Jarmo Sillanpää puheenjohtaja 

Olli Rantala  varapuheenjohtaja 
Tapani Korvenpää jäsen 
Tiina Riikonen  jäsen 
Olli Pitkänen  jäsen  
Harri Rastas  jäsen 
Mari Tamminen jäsen 
Markku Ylärakkola jäsen  
Maarit Leppikoski jäsen 
Leena Pietilä  rahastonhoitaja 
Pekka Lehto  taloudenhoitaja 
Riina Levander nuorisovastaava 

  Mari Topi-Hulmi sihteeri 
Jouni Nurminen tyttöjoukkueiden edustaja 
Minna Lehtinen D97-joukkueen edustaja 
Pia Mustajärvi  Ladyjen edustaja 
Heikki Ketola  C-junioreiden edustaja 
 

 
 
Valmennuspäällikön rekrytointi 

Valmennuspäällikön paikkaa hakeneen Kai Ortion haastattelutilaisuus pidettiin viime 
viikon torstaina. Osa johtokunnan jäsenistä osallistui tilaisuuteen. Paikalla olleet pitivät 
Ortiota hyvänä vaihtoehtona valmennuspäällikön toimeen. Monet joukkueet ovat huo-
lestuneita hallintokulukorvauksen nousemisesta kohtuuttoman suureksi. Rahastonhoi-
taja Leena Pietilä oli tehnyt arvion seuran taloudesta tulevalle kaudelle, ottaen laskel-
missa huomioon valmennuspäällikön palkkauksen. Hallintokulukorvauksen suuruus tu-
levalla kaudella riippuu seuran harrastajien määrästä. Arvioituna, että seurassa on tu-
levalla kaudella 180-200 harrastajaa, hallintokulukorvaus tulee olemaan noin 126-173 
euroa pelaajaa kohden. Kuluneella kaudella hallintokulukorvaus oli 115 euroa/pelaaja, 
joten nousu tulee olemaan noin 11-58 euroa/pelaaja. Kun kustannus lasketaan aktiivi-
kuukausia (elo-huhti) kohden, nousu tulee olemaan noin 1,25 - 6,50 euroa pelaajaa 
kohti. 

Ladyt vastustivat Kai Ortion palkkaamista kustannussyistä, muut joukkueet hyväksyivät 
Ortion palkkaamisen. Päätettiin palkata Kai Ortio valmennuspäällikön toimeen 
1.8.2010-30.4.2011 väliseksi ajaksi kustannuslaskelmissa huomioon otetuin edellytyk-
sin. 

 


